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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az interpelláció címe: "Mikor várható előrelépés a Budakeszi úti forgalmi káoszban?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
A 2022-es választások előtt tucatnyi videóban, újságcikkben jelent meg a hír, hogy a kormány végre
javítani fog a Budakeszi út forgalmi káoszán, és a felújítás részeként többek között új buszsávokat
is kialakítanak. A beharangozott tervek nagyon ígéretesek voltak. Nem véletlenül mondtam el én is
már a tavalyi választások előtt, hogy ez azon kormányzati kezdeményezések közé tartozik, amiket
tudnék támogatni. Jelentősen csökkenhetne a tömegközlekedés menetideje, és ha a busz ténylegesen
gyorsabb alternatívát jelentene, talán végre csökkenne a budai utak autós terhelése is.
 
Az  azóta  megszüntetett  Budapesti  Fejlesztési  Központ  állítólag  hónapokig  dolgozott  a  tervek
előkészítésén. Volt itt online kérdőívezés, aminek az eredményeit aztán nem publikálták, és aminek
a  weboldalát  azóta  nyomtalanul  felszámolták.  Volt  sajtófotózás  és kampányvideó  is.  Volt
persze közbeszerzési  eljárás  is,  ezen  felül  pedig  kormányhatározat  is  született  a  fejlesztésről, a
választások óta viszont hatalmas a csend a projekt körül.
 
A kormányhatározat szerint a tanulmányterveknek, az engedélyezési és a kiviteli terveknek 2022.
augusztus  31-ig  kellett  volna  elkészülniük,  és  eddig  kellett  volna  az  építési  engedélyeket  is
megszerezni.
 
Szeretném jelezni, hogy ez a határidő több mint 8 hónapja lejárt!
 
A kormány a kampány óta semmilyen hivatalos információt nem tett közzé a projektről. Senki nem
tudja,  hogy  áll  a  beruházás,  hogy  egyáltalán  tervezik-e  még  a  kampányígéretük  betartását.
Reméljük,  ezt  a  beruházást  nem fogják  a  Városmajor  felújításához  hasonlóan  egy  tollvonással



kihúzni, mert több ezer ember mindennapi ingázása, és egész Buda tehermentesítése a tét.
 
Menczer Tamás képviselő nemrég a saját Facebook oldalán elejtett egy sejtelmes félmondatot arról,
hogy a tervek még mindig készülnek, de azt talán a kormány sem gondolhatja teljesen komolyan,
hogy  egy  állami  támogatásból  megvalósuló,  évek  óta  húzódó  fejlesztésnél  ez  megfelelő
kommunikáció.
 
Arra  kérném  Önöket,  és  kifejezetten  a  projektért  felelős  Lázár  János  miniszter  urat,  hogy  a
választási kampányban bemutatott lelkesedést folytatva hozzák végre nyilvánosságra, hogy hogy áll
a Budakeszi úti fejlesztés.
 
Kérdezem tehát Miniszter Urat:
1. Mikor lesznek kész a tervek?
2. Mikor lesznek meg a szükséges engedélyek?
3. Mikor indul a kivitelezés, és mikorra lesz kész a beruházás?
4. Miért nem találhatunk sehol nyilvánosan elérhető információt ezekről, miért kell ezt egyáltalán
külön kérdésként feltennem, országgyűlési képviselőként?
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